

19 March 2024

19 مارس 2024

**Disclosures and Compliance Section**  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange

المحترمين

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Masdar to Acquire 50% Stake in  
Terra-Gen from Energy Capital Partners**

الموضوع: "مصدر" تستحوذ على حصة 50% في شركة "تيرا-جين" من شركة "إنرجي كابيتال بارتنرز"

Please be informed that Abu Dhabi Future Energy Company PJSC ("Masdar") the UAE's clean energy powerhouse, in which Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA") holds a 43% shareholding, has today announced that it has signed a definitive agreement to acquire a 50% stake in Terra-Gen Power Holdings II, LLC ("Terra-Gen" or the "Company"), one of the largest independent renewable energy power producers in the United States, from Energy Capital Partners ("ECP").

نودّ أن نحيط عنايتكم الكريمة علماً، أن شركة أبوظبي لطاقة المستقبل ش.م.ع ("مصدر")، الشركة الرائدة للطاقة النظيفة في دولة الإمارات العربية المتحدة، والتي تمتلك فيها شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة") حصة 43%، أعلنت اليوم عن توقيعها اتفاقية للاستحواذ على حصة 50% في شركة "تيرا-جين باور هولدينغز II"، ذ.م.م ("تيرا-جن" أو "الشركة")، التي تعد واحدة من أكبر الشركات المنتجة للكهرباء من الطاقة المتجددة في الولايات المتحدة الأمريكية، وذلك من شركة "إنرجي كابيتال بارتنرز".

ECP, a leading investor across energy transition, electrification and decarbonization infrastructure assets, will fully exit its position in Terra-Gen in connection with the transaction. Igneo Infrastructure Partners ("Igneo"), a global infrastructure investment manager, will retain its existing 50 percent stake in the company. Igneo made its initial investment in Terra-Gen in December 2020.

وبموجب صفقة الاستحواذ، ستخارج شركة "إنرجي كابيتال بارتنرز"، التي تعد دورها مستثمراً رائداً في مجال التحول في قطاع الطاقة، والكهربة وإزالة الكربون من أصول البنية التحتية، بشكل كامل من "تيرا-جن". أما الحصة المتبقية في شركة "تيرا-جين"، والبالغة 50% من الأسهم، فستحتفظ بها شركة "إجنيو إنفراستراكتشر بارتنرز" ("إجنيو")، وهي شركة عالمية تدير استثمارات في البنية التحتية، وكانت وظفت أول استثماراتها في "تيرا-جن" في ديسمبر 2020.

The transaction is expected to close by the end of 2024, subject to regulatory and other customary approvals.

ومن المتوقع إتمام هذه الصفقة بحلول نهاية عام 2024، وهي خاضعة لموافقات الجهات التنظيمية والجهات المعنية الأخرى.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

**Mohammad Adnan Sharafi**  
Board Secretary



**محمد عدنان شرفي**  
أمين سر مجلس الإدارة